
Styremøte i Norsk Spaniel Klub  

avdeling Sogn og Fjordane 

16. januar 2019 Skype frå kl 19.30 til 21.30 

Til stades: Laila Røneid, Inger Handegård, Hilde Rotihaug  

Frafall: Torhild Ulvesæther, I sak 2-2019 – kasserer Per Staale Vågene 

Nr Sak Kven gjer kva når 

 Gjennomgang av saker frå forrige møte  

17-18 Prøvar 2019 
Rallylydigheit – 30-31 mars – Kari Anne Overskeid 
Blodspor ordinær Nordfjordeid- 15-16 juni 
Blodsporprøve ordinær Årdal 22 juni – Jarle Rogne + ? 
Blodsporprøve ordinær Luster kveldsprøve  3-4 juli – Inger/Elin 
Anita 
Bevegelige prøver – samme som i år 
Bruksprøve DC – spor – august – Audun Gudbrandsstuen  
JAL og apport – på Nordfjordeid 24. august - Monica Holthe 

 
 

18-18 Me arrangerer utstilling i saman med Førde brukshundklubb 
NSK 12 oktober, Førde  13 oktober  
Dommar Kari Granaas Hansen, dommar Førde er ikkje avklara. 
Me bestiller hytter til styret frå fredag til søndag.  
Me må ordne rosetter og premier.  
BIS kvelp, BIS-veteran, BIS-bruks og BIS-vaksen 

Hilde reserverer hytter. 
 
Premier frå Siv Heidi er bestilt 
Rosettar er bestilt 
Inger må snarast sende melding 
om rosettar til NSK – fått e-post 

23-18 Påmeldingsavgift elitespor 2019 
450 for ordinært spor – 500 for elite 

Laila opnar for webpåmelding 

24-18 Årsmøtet 2019 Skei. Dato 9.02.2019.  
Info om aktivitetar i klubben. Kva må til for å kunne starte på 
ulike prøvar. Informere om endra regelverk spor. Lotteri. Inger 
lagar påmeldingsskjema grunna maten.  
Utlodding: Avdelinga stiller med gavekort på start 
prøve/kursavgift – på kr. 450 
Alle tek med liten ting som skal vera innpakka.  
Eigenandel lunsj kr. 200 pr medlem. Avdelinga dekker resten. 
Ikkje medlemmer betalar kr. 300. Barn under 16 år kr. 100.  
Me skal betale kr. 540 pr pers for møterom på hotellet inkludert 
mat.  
Innkalling – må ut 14 dagar før = seinast fredag 25. januar 
Alle årsmøtepapir må sendast ut seinast 2 februar eller leggast ut 
på heimesida 
Me treng ny kasserer – øvrige tek gjenvalg 
Me treng valnemnd 
Til info RS 2019 er 11-12 mai 
 
Årsmeldinga er for det meste klart med nokre rettingar 
Årets mestvinnande må setjast inn 
 
Andre saker til årsmøtet: 
1: Årets mestvinnande 
Me har våre statuttar med bruker listene til årets mestvinnande 
brukshundar sentralt som utgangspunkt for kåring av årets 
brukshundar.  

Hotell ok  
Inger ny annonse 
Ut på heimeside og FB 
Inger påmeldingsskjema 
Inger lagar gavekort til 
vinnarane 
Sende ut årsmøtepapir  
 
Laila lagar utkast budsjett 



Men brukar våre statutter og innsende utstillingsresultat frå 
medlemmane som må vera sendt inn innan 31. desember som 
utgangspunkt for årets utstillingshund.  
Styret diskuterer saka vidare på FB-lista. 
Eller skal me lage google forms for innsending av alle resultat og 
så sender me bruks-resultata vidare til NSK sentralt? 
 
2: Bonusordninga for dugnadsarbeid  
Inger lagar eit utkast som vert lagt fram på FB-gruppa 

26-18 Dommarsamling og dommarkurs 26. januar 
Vert på Gaupnetunet. Me dekkar samlinga for våre dommarar.  
24. påmeldt til no- Inger har kontakt med NKK. 
Inger har laga presentasjon av avdelinga til samlinga og har 
oppfordra dommarane våre til å komma med spørsmål til 
samlinga. Alle dommarane våre + to dommarelevar er påmeldt 
samlinga! 

 

29-18 Høyringar NM-spor-til NVCH 
Frist 1. februar.  

Inger utarbeider utkast og legg 
på gruppa. 

30-18 Adventsquiz på FB  
Alle vinnarar er kontakta.  
Beste utanfor avdelinga får Canelana-panneband 

 
 
Inger føl opp dette 

32-18 Henvendelse om jaktkurs frå medlem 
Er positive. Opnar opp for andre dersom me ikkje fyller opp. 
Styret må ha hjelp til arrangering/det praktiske.  
Har ikkje funne ledig helg enno  

 
Inger har kontakt 

33-18 Samling for jaktkontaktar/prøveleiarar 19-20 jan Gardermoen 
Ingen kunne dessverre reise denne helga. 

 
 

34-18 Søknad elevstatus ettersøksdommar 
Ernst Inge Brugrand, Lærdal – innvilga NKK 

 
 

35-18 Bonusordning for dugnad 
Prøver dette for 2019 - årsmøtesak 

Inger lager oppsett 

 Nye saker  

1-19 Fordeling spor/dommarar sporprøvar 2019 
EK – 3-4 hunder pr dommar AK – 5-6 hundar pr dommer 
Møte med sporleggare. Inger lager kart. 
Eid: Minst 4 dommere lørdag. Skal kårast regionmestere i AK + 
EK. 

Hilde bestiller hus for prøven 

2-19 Status regnskap 
Utfordring er innbetaling av ca. kr. 18.000 på vipps som skal 
fordelast på dei ulike aktivitetane 
Årsresultat: Overskot 2018 er på kr. 15.257  
(nokre utgifter frå 2018 kjem på 2019 rekneskapen) 

Laila sender Per Ståle rett 
adresse til revisor 

3-19 Rallystevnet 2019 
Det er søkt om premiar hjå Royal Canin 
Luster HK stiller med mannskap og kaker til kiosken 
Laila må ha hjelp til kiosk og me treng sterke folk til køyring av 
utstyr 

 

 

Neste styremøte  -  onsdag 30 januar kl. 20.00 2019  

Laila kallar inn.  Inger opprettar arrangement på styregruppa på FB 

Alle melder inn saker der.   

Hovudsaka på dette møtet er årsmøtet 


